
Protokoll Gyda IHF-s  årsmöte 16 februari 2014

a) Gydas ordförande Anders Enbom hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat.

b) Årsmötet beslutade fastställa dagordningen, med reservation för att  §14 -fastställande 
av medmavgift för 2015 tas i samband med frågan under §17 avseende eventuell 
banavgift.

c) Årsmötets beslutade godkänna mötets behöriga utlysande. Då tidningen Fregna inte 
längre finns, utlyses mötet via hemsidan. 

      Röstlängden fastställdes till 22 medlemmar.

d) Årsmötet beslutade välja Anders Enbom till mötets ordförande.

e) Årsmötet beslutade välja Lotta Möller till mötets sekreterare.

f) Årsmötet beslutade välja Anita Järvi och Lena Larsson jämte ordförande Anders 
Enbom att justera årsmötesprotokollet.

g) Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelse för 2013 efter namnkorrigeringar.

h) Ekonomisk berättelse och revisionsberättelse föredras av kassör Bodil Engman och 
revisor Kicki Westerberg. Årsmötet beslutade godkänna den ekonomiska berättelsen 
och fastställa balansräkningen för 2013. 

i) Årsmötet beslutade att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för 2013.

j) Årsmötet beslutade välja 

k)  Årsmötet beslutade välja 

Kassör, nyval 2år, tillika firmatecknare: Helena Dansk

Ordförande och kassör är var för sig firmatecknare för Gyda IHF

Sekreterare, fyllnadsval 1år Lotta Möller

V Ordf, Nyval 2år, Tony Bergsman

Ledamot 6, nyval 2år, Linda Olsson

Ledamot 8, nyval 2år, Maria Berg

Ledamot 10, nyval 2år, Elin Hedman

Suppleanter 3st 1år, Katarina Ekman, Monica Wikström, Kurt Svahn

l) Årsmötet beslutade välja Titti Juhlin och Kicki Westerberg till revisorer och Lena 
Larsson och Wicky Gren till revisorsuppleanter för 1år. 



m) Årsmötet beslutade välja ombuden till riksårsmötet den 15februari :Tony Bergsman, 
Siri Brever och Elin Hedman, samt suppleanter  Lotta Olsson och AnnKathrin 
Åhsberg. 

n) Årsmötet beslutade välja ledamöter till valberedningen: Anita Järvi (sammankallande), 
Karin Gilberg och Karina Eklund.

o) Årsmötet beslutade fastställa en höjning av Gydas medlemsavgift med 20kr.  Gyda har 
inte höjt den del av medlemsavgiften som går till klubben på flera år, med anledning 
av att medlemsavgiften till SIF höjts.

Medl avgift idag Efter höjning 

senior 130kr 150kr

junior 110kr 130kr

familjemedl 30kr 50kr

minior 10kr 30kr

introduktionsmedlem 150kr   170kr

p)  Inga motioner har inkommit. Styrelsen har lämnat proposition om stadgeändringar, 
med enighet beslutar Årsmötet ändringar i §§5,6,7,8,9

§5 angående beslutande organ – ta bort text om AU

§6 angående medlemsskap – ändringar i överensstämmelse med förbundets text

§7 angående medlems avgift – ändringar i enlighet med regler för riksförbundet

§8 angående årsmöte kallelse – ändra till att endast anslå via hemsida

§9 angående styrelse – ta bort text angående AU, samt justera antal beslutsföra 
ledamöter i styrelse till 8

q) Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsplan avseende 2014 efter föredragande av 
ordförande Anders Enbom.

4 tävlingar

Ungdomsverksamhet

Färdigställa bananläggning

r) Behandling av övriga föranmälda frågor:

- Vilka får rida på Gyda IHF bananläggning? Andra hästraser?



Årsmötetet beslutar bordlägga frågan och uppdrar åt Siri Brever, Wicky Gren, Maria 
Hedin och Lotta Olsson arbeta med denna fråga och återkomma med förslag till 
medlemsmöte så fort som möjligt, dock senast Augusti-14.

- Fråga om utbildning i nya domarhandledningen. 

Årsmötet beslutade att Gyda IHF anordnar gemensam 
informationsträff/teori/utbildning. Årsmötet uppdrar åt AnnKatrin Åhsberg att stämma 
av med och komma med förslag på datum med domare Anna Åhsberg, som är villigt 
stå till förfogande för ett sådant pass. Och att AnnKatrin Åhsberg återkopplar till 
Maria Hedin som uppdras anordna lokal för ändamålet.

- Fråga om medlemsskapsutredning i enlighet med SIFs förslag. Hur ställer sig 
Årsmötet och medlemmar i Gyda i denna fråga? Årsmötet efterfrågar bättre 
konsekvensbeskrivningar och riskanalys i denna fråga.  

- Förslag om banavgift enligt proposition från årsmötet 2013.

Bakgrund: att kunna täcka kostnaderna för Gyda IHFs bananläggning. Diskussion 
kring denna fråga genererar olika förslag på hur kostnaderna skulle kunna täckas. 

Årsmötet beslutar bordlägga frågan då den behöver behandlas mer. Beslutar lägga ut 
frågan och befintliga förslag på hemsidan, med uppmaning åt alla medlemmar att 
inkomma med eventuella fler förslag för  Gyda IHS att ta ställning till.    

s) Övrig information. 

Avtackning av två personer i styrelsen. Anna Stattin, ledamot i styrelsen i två år och 
till Bodil Engman som varit Gyda IHFs kassör i många år. 

t) Mötets ordförande tackar alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

Vid protokollet:

Lotta Möller, mötets sekreterare…………………………

Anita Järvi, justerare………………………….

Lena Larsson, justerare………………………….

Anders Enbom, justerare………………………….




